

**2024-01-27**

**21:00:00 01:30:00**

&#128131; MILONGA &#128131; @ beautiful TANGOLOFT VIENNA with the best dancefloor & music in town!

Maria & Pablo info@tangoacademia.at  
Tangoloft Cothmannstraße 9/1, 1120 Wien  
Milonga at Tangoloft Vienna

Join us for beautiful moments at the exclusive Tangoloft Vienna! With the best music, a perfect dance floor, some delicious finger food and a lot of tango.

Erlebe mit uns schöne Momente im exklusiven Tangoloft Vienna! Mit bester Musik, einer perfekten Tanzfläche, köstlichem Fingerfood und ganz viel Tango.

More info/ Mehr Informationen auf unserer Website:

<https://www.tangoacademia.at/la-academia/milongas/>

The Tangoloft is easy to reach: Meidling train station: U6, express trains, Badner Bahn, many buses and trams / exit "Schedifkaplatz", turn left over a small bridge, along Untere Meidlingerstraße and the 1st street on the right is Cothmannstraße 9. (3min walking - distance)

Das Tangoloft ist einfach zu erreichen: Bahnhof Meidling: U6, Schnellbahnen, Badner Bahn, viele Busse und Straßenbahnen /Ausgang "Schedifkaplatz", links über eine kleine Brücke, Untere Meidlingerstraße entlang und die 1. Straße rechts ist die Cothmannstraße 9. Insgesamt ca. 3 Gehminuten.

siehe Website: